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Agri Bouwmarkt-ondernemer Ad Geerts (ook MIX-columnist) nam het initiatief tot een overleg met collega-
ondernemers uit de hele regio. Hij vindt dat het gebied voldoende bewinkeld is en dat de krimpende regio geen
behoefte heeft aan een reus uit Duitsland. Geerts heeft kritiek op gemeentelijke beleidsnotities en een BRO-
rapport over de gevolgen van de komst van Bauhaus naar de regio Den Bosch. Op 19 januari ontmoet hij graag
collega-ondernemers en gemeentebesturen. Hij wil antwoorden zoeken op vragen als: 'Een nieuwe
mededinger: kans of bedreiging?', 'Aanleiding voor gelatenheid of oppositie?',en 'Wat doen ketens, wat doen
zelfstandigen?'.

Marc Nelissen
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